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	March 9, 2017
	
	Le 9 mars 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	
	
	

	BETWEEN:

Jeffrey G. Ewert

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Canada (the Commissioner of the Correctional Service of Canada, the Warden of Kent Institution and the Warden of Mission Institution)

Respondent
	
	ENTRE :

Jeffrey G. Ewert

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine du chef du Canada (le commissaire du Service correctionnel du Canada, le directeur de l’Établissement Kent et le directeur de l’Établissement de Mission)

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT



[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-421-15, 2016 FCA 203, dated August 3, 2016, is granted. The appellant is required to serve and file a Notice of Constitutional Question in Form 33B in accordance with subrules 33(2) and (3) of the Rules of the Supreme Court of Canada.
	
	JUGEMENT



[bookmark: _GoBack]La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-421-15, 2016 FCA 203, daté du 3 août 2016, est accueillie. L’appelant doit signifier et déposer, conformément aux paragraphes 33(2) et (3) des Règles de la Cour suprême du Canada, un avis de question constitutionnelle semblable au formulaire 33B.
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J.C.S.C.
